

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

pore Agrippa, qui eodem die, quo Tiberius, ad-
optatus ab auctore suo naturali erat, & iam ante
biennium, qualis esset, apparere cœperat, mira
prauitate animi atque ingenii in præcipitiis
conuersus, patris arque eiusdem aui sui ani-
mum alienauit sibi; mox que crescentibus in
dies viriis, dignum furore suo habuit exitum.

- I CAP. CXIII. Accipe nunc, M. Vinici,
tantum in bello ducem, quantum in pace vi-
des principem. Iunctis exercitibus, quique
sub Cæsare fuerant, quique ad eum venerant,
contractisque in vna castra decem legionibus,
LXX. amplius cohortibus, quatuordecim alis
& pluribus quam decem veteranorum milli-
bus, ad hoc magno voluntariorum numero,
frequentique equite regio: tanto denique exer-
citu, quantus nullo vique loco post bella
fuerat ciuilia; omnes eo ipso lati erant, maxi-
mamque fiduciam victoriæ in numero repone-
2 bant. At imperator, optimus eorum, quæ
agebat, iudex, & vilia speciosis præferens,
quodque semper eum facientem vidi in omni-
bus bellis, quæ probanda essent, non quæ cui-
que probarentur, sequens, paucis diebus exer-
citum, qui subuenerat ad refouendas ex itinere
eius vires, moratus; cum eum maiorem, quam
ut temperari posset, nequeabilem guberna-
culo cerneret, dimittere statuit: profectus-
3 que longo & perquam laborioso itinere, cuius
difficultas enarrari vix potest, ut neque vni-
versos